



PEJABAT PEMBANGUNAN NEGERI KELANTAN  
JKR 7, KOMPLEKS KOTA DARULNAIM, KOTA BHARU, KELANTAN

KENYATAAN SEBUT HARGA

Tawaran adalah dipelawa kepada pembekal-pembekal yang berpengalaman, berkeupayaan dan berdaftar dengan Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) dan Kementerian Kewangan Malaysia dalam Kod Bidang (070202) Haiwan Ternakan, Bukan Ternakan dan Akuatik dengan pendaftaran masih sah laku tempohnya dan masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut :-

NO. SEBUT HARGA	PPN 01/2024
BUTIR-BUTIR TAWARAN	MEMBEKAL DAN MENGHANTAR HAIWAN TERNAKAN, BUKAN TERNAKAN DAN AKUATIK MENGGUNAKAN PERUNTUKAN PEJABAT PEMBANGUNAN NEGERI BAGI TAHUN 2024
SYARAT PENDAFTARAN	SYARIKAT BERDAFTAR DENGAN SURUHANJAYA SYARIKAT MALAYSIA (SSM), KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA DAN BERSTATUS BUMIPUTERA
TEMPAT	PEJABAT PEMBANGUNAN NEGERI KELANTAN, JKR 7, KOMPLEKS KOTA DARULNAIM, 15503 KOTA BHARU, KELANTAN.
TARIKH DOKUMEN DIJUAL	TARIKH: 27 JAMADIL AKHIR 1445H BERSAMAAN 9 JANUARI 2024 MASA : 9.00 PAGI HINGGA 4.00 PETANG SAHAJA.
TARIKH SEBUTHARGA DITUTUP	TARIKH : 4 REJAB 1445H BERSAMAAN 16 JANUARI 2024 SEBUT HARGA YANG LEWAT DITERIMA TIDAK AKAN DILAYAN.
HARGA DOKUMEN SEBUT HARGA	RM30.00 (RINGGIT MALAYSIA TIGA PULUH SAHAJA) BAYARAN TIDAK AKAN DIKEMBALIKAN.
BAYARAN PENDAFTARAN PEMBEKAL	RM30.00 (RINGGIT MALAYSIA TIGA PULUH SAHAJA) BAYARAN TIDAK AKAN DIKEMBALIKAN.

Penyebutharga **diwajibkan mendaftar dalam Buku Pendaftaran Sebut Harga** sebelum dokumen sebut harga diserahkan. Dokumen sebut harga akan ditolak jika nama penyebut harga adalah tidak berdaftar. Sebarang rayuan dan pendaftaran lewat tidak akan dilayan.

- 1) Pembekal dikehendaki membawa bersama **Kad Pengenalan, Perakuan Pendaftaran Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM), Sijil Asal Pendaftaran Kementerian Kewangan Malaysia** dan salinan siji-sijil berkenaan (tidak dikembalikan).
- 2) HANYA "**PENAMA PADA SSM ATAU WAKIL YANG DIBERI KUASA SAHAJA**" DIBENARKAN HADIR MEMBELI BORANG.
- 3) Pembelian Borang Sebut Harga adalah secara tunai.
- 4) Dokumen sebut harga yang lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dengan mencatat nombor sebut harga di sampul surat dan dihantar dan dimasukkan ke dalam :-

PETI SEBUT HARGA  
PEJABAT PEMBANGUNAN NEGERI KELANTAN  
JKR 7, KOMPLEKS KOTA DARULNAIM  
15503 KOTA BHARU, KELANTAN

TUAN MOHD MASKAM BIN TUAN MOHD AZMI  
Penolong Pengarah (Teknikal)  
Pejabat Pembangunan Negeri  
Kelantan

Bertarikh pada : 20 JAMADIL AKHIR 1445H BERSAMAAN 2 JANUARI 2024